

2026 年度企業合約 Corporate Rate Program

由衷感謝高雄醫學大學對高雄萬豪酒店的支持，以下為 2026 年度企業合約書。

We hereby sincerely thank Kaohsiung Medical University for its continued support of Kaohsiung Marriott Hotel. The following outlines the Corporate Rate Program for the year 2026.

提供期間 Effective Date:

自合約成立日起至 2026 年 12 月 30 日止 From the date of the contract signed until December 30, 2026

房間型態 Room Types	坪數 Size	定價 Published Rates	人數 Pax	合約優惠價 Special Corporate Rate	
				平日 Weekdays	假日 Weekend
經典客房 Classic Room	14 坪 (46 SQM)	15,000	1 位	NT\$4,800+15.5%	NT\$5,600+15.5%
			2 位	NT\$5,200+15.5%	NT\$6,000+15.5%
豪華客房 Deluxe Room	14 坪 (46 SQM)	16,000	1 位	NT\$5,100+15.5%	NT\$5,900+15.5%
			2 位	NT\$5,500+15.5%	NT\$6,300+15.5%
豪華家庭房 Family Room	14 坪 (46 SQM)	20,000	3-4 位	NT\$7,000+15.5%	NT\$8,000+15.5%
行政樓層					
行政豪華客房 Executive Deluxe Room	14 坪 (46 SQM)	20,000	1 位	NT\$6,900+15.5%	NT\$7,700+15.5%
			2 位	NT\$7,300+15.5%	NT\$8,100+15.5%

1. 以上房價需另付百分之十(10%)服務費以及百分之五(5%)營業稅。

Room rates offered are subject to a 10% service charge and 5% government tax, non-commissionable basis.

2. 以上房價可享有萬豪旅享家累積點數與房晚數之禮遇。

The above rate is eligible for Bonvoy points and room nights.

3. 本優惠房價為企業專屬，限合約公司員工本人使用。訂房請以企業信箱 E-mail 聯繫，並須於每次入住當日完成員工證明之出示，若未能於入住當日提供相關證明，恕不適用此優惠，亦不接受隔日補件或房價調整。每人每日限訂一間。

The corporate rate is exclusively for contracted company employees and for personal use only. Reservations must be made via corporate email. A valid employee ID must be presented on the day of check-in. If proof is not provided on the check-in date (before the system closes at midnight), the corporate rate will not apply and no retroactive adjustments will be accepted. Each employee is limited to one room per night.

4. 優惠不得共用，企業優惠價不得與其他專案並用。

The corporate rate is non-transferable and may not be used in conjunction with any other offers or promotional programs.

5. 以上房價為依入住人數提供早餐 9 樓 M9 豪享自助式早餐，原價每客為新台幣 820 元另加百分之十(10%)服務費。如有價格異動將不另行通知。

The above rate is included breakfast according to the number of guests, additional breakfast is available at NT\$820 plus 10% service charge per person on a daily basis and rate is subject to change without prior notice.

6. 以上房價每房每晚可享一台免費停車位。

Complimentary usage of parking lot for one per room per day.

7. 以上房價享房內免費無線上網。

The above rate entitle free high-speed internet access.

8. 農曆春節期間(2026 年 02 月 14 日-02 月 21 日)與跨年(2026 年 12 月 31 日)大型活動及展期及演唱會不適用以上房價。

因 2026 高雄市活動尚未完全釋出，其餘不適用合約優惠價之大型活動日期時段將滾動式調整，依酒店實際公告為主。

The above rate is not applicable to blackout date, the Lunar Chinese New Year (2026.02.14-02.21), New Year Eve (2026.12.31) and large events, exhibitions and concert. (Subject to announcements at hotel official website).

* Due to the incomplete release of the 2026 Kaohsiung City events, the dates and times for other large events that are not eligible for contractually agreed-upon discounted rates will be subject to rolling adjustments, based on the hotel's official announcements.

9. 上述優惠房價如遇連續假期，將另行報價：連續假期之定義以本飯店公告為準。

The above special rate is subject to change during public holiday periods. The definition of public holidays will be based on the hotel's official announcement.

10. 上述房價僅適用於高雄醫學大學之個人訂房 (每晚未達 10 間房)。

The above rates are strictly for Kaohsiung Medical University individual bookings. (Under 10 rooms per night)

11. 每晚 10 間以下之訂房請洽訂房組，若超過 10 間訂房之團體預訂請洽業務聯絡安排。

For bookings of fewer than 10 rooms per night, please contact the Reservations Department. For group bookings exceeding 10 rooms per night, please contact the Sales Representative for further arrangements.

12. 進房時間為下午三時，退房時間為隔日中午十二時。

Hotel rooms are generally available for guest check-in after 3:00 PM and check-out before 12:00 PM.

13. 客房樓層皆需感應房卡，房卡建議遠離手機以免消磁。退房時請將房卡歸還櫃台，遺失將產生罰金新台幣 100 元/張。

Upon arrival at the guest room floors, please use the room key to access (it is recommended to keep the room key away from the mobile to prevent demagnetization). Kindly return the room key to the front desk upon check out. In the event of a lost room key, a fine of NT\$100 per key will be incurred.

14. 為配合中央政府環境部規範，因應國際趨勢及減少塑膠廢棄物產生，酒店配合政府環境部規範，於 2024 年 10 月 01 日起，將不於客房內提供一次性旅宿用品(牙刷、牙膏、梳子、浴帽、刮鬍刀、刮鬍泡等)。

In response to reduce single-use plastics trend internationally, the hotel will complied with the regulations of the Ministry of Environment and will no longer provide the single-use plastic amenities (Toothbrush, Toothpaste, Comb, Shower cap, Razors and Shaving cream... etc) in guest rooms starting from October 1, 2024.

15. 住客可免費使用酒店游泳池及健身房設施。

Complimentary usage of GYM access.

※為提供住客整潔乾淨的休閒空間，12F 休閒中心水療池、泳池及男女更衣室將固定於每月實施保養維護。造成不便敬請見諒。目前固定清潔時段：每月第一個周二 早上 07:00-下午 1:00，並於下午 1 點後開放賓客正常使用。

2026 年保養日期將依酒店最終公告為主：

The spa pool, swimming pool, and men's and women's locker rooms at the 12th Floor Leisure Center will have regular maintenance each month. We apologize for any inconvenience this may cause. The regular cleaning schedule is as follows: the first Tuesday of each month, from 7:00 AM to 1:00 PM, and they will be open for guest use after 1:00 PM.

The maintenance schedule for 2026 will be based on the hotel's official announcement.

行政酒廊禮遇 EXECUTIVE LOUNGE PRIVILEGES

入住行政豪華客房與行政套房之賓客可享有下列行政禮遇：

Enjoy the executive lounge privileges with staying in Executive Deluxe Room and Suite Room:

- 行政酒廊位於酒店 33 樓(開放時間為早上 06:30 至晚上 23:00)
Executive Lounge Privileges located on 33th floor. (Open Hours from 06:30 AM to 11:00 PM)
- 咖啡、茶、氣泡飲料及小點全日供應(同行賓客需支付相應費用)
Complimentary daily breakfast, evening cocktails and snacks. (Accompanying guest need to pay corresponding fees)
- 免費禮賓及商務中心服務
Dedicated executive butler and concierge service.
- 免費有線及無線上網
Complimentary usage of wireless internet access.
- 每房每日享有免費 1 小時會議室(預約制)
Complimentary usage of one fully equipped conference room for one hour per room per day.
(Reservation required in advance.)

訂房程序 BOOKING PROCEDURES

- 訂房中心電話 Reservation Tel : 886 7 559 9168 ; 訂房中心 Reservation Email : reservations@khhmarriott.com
- 如需付費接駁，可於訂房時提供賓客行程及相關訊息進行預約。
Please provide guest's itinerary for booking a reservation, and make an appointment of shuttle service.
(Shuttle bus need to pay additional fee)

業務聯絡人 SALES CONTACT

業務窗口 Sales Contact : 黃詠薇 Paula Huang | 業務協理 Director of Sales

電話 Tel : 886 7 559 6900 分機 Ext. 88101

行動 Mobile : 0975 591 156 | 信箱 Email : paula.huang@khhmarriott.com

業務助理 Sales Coordinator : 李芳玲 Vivi Li

電話 Tel : 886 7 559 6900 分機 Ext.88117 信箱 Email : vivi.li@khhmarriott.com

保證訂房 GUARANTEE / PAYMENT POLICY

- 飯店有權取消任何於入住日前 24 小時無提供保證之訂房。
Hotel has the right to cancel reservations that are not guaranteed within 24 hours before arrival date.
- 訂房時請提供完整住客姓名、電話等相關資訊，並請透過以下方式提供客房預定保證。
Please provide the reservation information and guarantee the reservation in following ways:
 - 提供有效之持卡人姓名、信用卡卡號、有效期限。
Provide a credit card with name, credit card number and expiry date.
 - 公司提供保證預定之相關資料(卡號&到期日)。
Company should provide written document to guarantee the booking. (Card number & expiry date).
- 如欲取消已提供保證之訂房，請於入住 24 時前來電或來函取消訂房。如於時限外取消訂房，飯店則有權收取訂房第一晚之房價。
Cancellations must be made at minimum 24 hours before arrival date to avoid one-night penalty.
- 住房所有相關費用需於賓客辦理退房時全數付清：若為貴公司支付此費用，請於賓客入住前填妥信用卡授權書並載明付款項目後回傳本飯店。
All payment should be balanced and settled before check-out. If the payment will be paid by company, please fill in the third-party credit card authorization form and send back to hotel to settle the payment in advance.